

通知
符合香港的存款保障計劃保障資格的存款

創興銀行有限公司接受的下列存款，是符合香港的存款保障計劃保障資格的存款：

儲蓄(存摺或結單)賬戶	<ul style="list-style-type: none"> • 港幣或外幣儲蓄賬戶 • 多種貨幣儲蓄賬戶 • My Dream 儲蓄計劃 • i-kid 儲蓄賬戶
往來賬戶	<ul style="list-style-type: none"> • 港幣或外幣往來賬戶 • 綜合按揭戶口計劃
年期不超過 5 年的有期 (定期或通知)存款	<ul style="list-style-type: none"> • 港幣或外幣有期存款 • 港幣或外幣特惠定期存款

由 2011 年 1 月 1 日起，用作抵押的存款亦是符合香港的存款保障計劃保障資格的存款。

創興銀行有限公司 謹啟

Notice
Deposits Qualified for Protection by Deposit Protection Scheme in Hong Kong

The following types of deposit maintained with Chong Hing Bank Limited are deposits qualified for protection by the Deposit Protection Scheme in Hong Kong :

Savings (Passbook or Statement) Accounts	<ul style="list-style-type: none"> • HKD or Foreign Currency Savings Account • Multi-Currency Savings Account • My Dream Savings Plan • i-kid Savings Account
Current Accounts	<ul style="list-style-type: none"> • HKD or Foreign Currency Current Account • Current Account with Mortgage Link
Term (Fixed or Call) Deposits not longer than 5 years in maturity	<ul style="list-style-type: none"> • HKD or Foreign Currency Term Deposit • HKD or Foreign Currency Privileged Fixed Deposit

With effect from 1 January 2011, secured deposits are also deposits qualified for protection by the Deposit Protection Scheme in Hong Kong.

Chong Hing Bank Limited